
Z á p i s n i c a
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 10.12.2015 o 17,30 hod. v zasadacej
miestnosti Obecného úradu v Šintave
prítomní: viď prezenčná listina

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Miroslav Holička, ktorý  privítal
prítomných poslancov a občanov obce. 
     Skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 7
poslancov  z  celkového  počtu  9.  Ospravedlnená  poslankyňa  Marta  Mizerová,  Alena  Matulová.  Za
overovateľov  zápisnice  z  dnešného  zasadnutia  predsedajúci  určil  p.  Denisu  Holbíkovú,  Romana
Matušicu - poslancov OZ. 
     Pre vypracovanie návrhu uznesenia určil návrhovú komisiu v zložení  -  Michal Lipovský, Martin
Polák, Slavomír Klokner,  poslanci OZ.  

- Pozmeňovací návrh Režnáková, Šimulčík – navrhujú presunúť v programe rokovania ako bod
č. 3/ Protokol NKU  o výsledku kontroly na nájomné byty vo vlastníctve miest a obcí a ich
využitie z dôvodu, že je nedoriešený z predchádzajúcej schôdze.

Hlasovanie:  prítomní: 7(Klokner, Lipovský, Holbíková, Matušica, Polák, Režnáková, Šimulčík), za 6, 
(Lipovský, Holbíková, Matušica,  Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, za  zdržal sa 1 (Klokner) 
Schválený  program  rokovania  s  tým,  že  Protokol  NKU  je  bod  č.  3/,  ostatné  body  programu   sa
posúvajú.

K bodu č. 2/
Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia
     Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia obdržali poslanci spolu s pozvánkou,
tvorí  prílohu  zápisnice  a  predsedajúci  všetkých  prítomných  oboznámil  s  plnením  uznesenia  z
predchádzajúceho zasadnutia. Jednomyseľne vzaté na vedomie.

K bodu č. 3/
Protokol Najvyššieho kontrolného úradu SR o     výsledku kontroly na nájomné byty vo vlastníctve
miest a     obcí a     ich využitie v     obci Šintava

Predsedajúci otvoril diskusiu: 
- Režnáková – za komisiu výstavby, upútala ma tam jedna vec, kto zmluvu podpísal.
-Lipovský – za komisiu finančnú poznamenávam, že komisia zasadala a  okrem p. Šimulčíka nenašla
žiadne pochybenia a doporučuje správu zobrať na vedomie,
-Šimulčík – prezentácia cez projektor a otázky:
1.  Prečo  NKU  zistilo  navýšenie  ceny  výstavby  bytovky  o  37  046,99  €  s  DPH  oproti  verejnému
obstarávaniu?
2. Prečo NKU zistilo, že verzia obce o navýšenie ceny za výstavbu bytovky nebola pravdivá?
3. Prečo bol obcou vyzvaný dodávateľ stavby na navýšenie rozpočtu na výstavbu bytovky o
37 046,99€ keď podľa NKU nebola na to príčina?
4.Použila  obec  Šintava  pri  navýšení  rozpočtu  na  výstavbu  bytovky  o  37  046,99  €  tieto  verejné
prostriedky hospodárne, efektívne a účinne?
5.Pochybil NKU?
6.Pola  poslancom  OZ  oznámená  výška  obstarávacej  ceny  na  výstavbu  bytovky  podľa  podpísanej
zmluvy alebo úplne iná?
7.Súvisí úver s navýšením ceny na výstavbu bytovky. Prečo sa poslancom navýšenie ceny na výstavbu
bytovky neargumentovalo plochou na balkóny ako NKU?



8.Tvrdilo sa niečo iné NKU a iné poslancom OZ? Ak áno, prečo? Existujú aj ďalšie verzie?
9.Môžeme  vo faktúrach, s ktorým bol dokladovaný úver za technickú vybavenosť nájsť položky, ktoré
by súviseli s technickou vybavenosťou?
10.Môže sa úver použiť na niečo iné?
- starosta na najbližšom zasadnutí zaujme stanovisko k predloženým otázkam.
-Lipovský – požiadal hlavnú kontrolórku obce, aby prečítala záverečné stanovisko  NKU,
-Šimulčík  – navrhol  znenie uznesenia  OZ:  OZ berie  na  vedomie Protokol  najvyššieho kontrolného
úradu SR o výsledku vynakladania verejných prostriedkov na nájomné byty vo vlastníctve miest a obcí
a ich použitie v obci Šintava, v ktorom je konštatované, že obec Šintava pri výstavbe bytovky použila
37 046,99 € nehospodárne, neefektívne a neúčinne s ich využitím.
Starosta  dal  hlasovať  za  návrh  p.  Šimulčíka,  výsledok  hlasovania:   prítomní:  7(Klokner,  Lipovský,
Holbíková,  Matušica,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík),  za  4(Šimulčík,  Matušica,  Holbíková,  Režnáková),
proti 1(Lipovský), zdržal sa 2 (Polák, Klokner)
 

K     bodu č. 4/
Kontrola plnenia, čerpania a     úprava rozpočtu k     30.9.2015
          Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Finančná
komisia zasadala k rozpočtu a doporučuje  kontrolu plnenia, čerpania a úpravu rozpočtu k 30.9.2015
schváliť.
Diskusia:
Šimulčík – finančná komisia sedela 2x po troch hodinách, to neznamená že všetci sme sa zosúladili,
otvoril som veľmi citlivú tému, pozrel som sa na platy pracovníkov zariadenia opatrovateľskej služby
a platy pracovníkov obecného úradu. Prezentácia platov cez projektor. 
Návrh  riešenia:  Ak  si  pozrieme  osobný  príplatok  navrhujem  aby  rástol  4%  ročne,  nie  viac.  Ak
zavedieme systém, vznikne úspora.
Starosta  odpovedal,  že   navýšenie  za  2  roky  bolo  50,-€  na  zamestnanca,  keď  sa  robil  pamätník
Krčméryho a Jukla obec investovala 5000,- €, 
Šimulčík žiada, aby doložil investíciu 5000,- €.
Hlasovanie za  schválenie kontroly plnenia, čerpania a úpravy rozpočtu k 30.9.2015
Výsledok hlasovania:  prítomní: 7(Klokner, Lipovský, Holbíková, Matušica, Polák, Režnáková, Šimulčík),
za 7, (Klokner, Lipovský, Holbíková, Matušica,  Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, za  zdržal sa 0 

K     bodu č. 5/
Stanovisko hlavného kontrolóra k     rozpočtu obce
      Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice.
Hlavná  kontrolórka  obce  p.  Vedródyová  informovala  prítomných  so  stanoviskom  k rozpočtu  obce
a v závere  odporúča  obecnému  zastupiteľstvu  predložený  návrh  rozpočtu  na  rok  2016  schváliť
a viacročný rozpočet na roky 2017 a 2018 zobrať na vedomie.
Výsledok hlasovania: prítomní 7 (Klokner, Lipovský, Holbíková, Matušica, Polák, Režnáková, Šimulčík)
za 5 (Klokner, Lipovský, Holbíková, Matušica, Polák), zdržal sa 2(Šimulčík, Režnáková), proti 0
Správa vzatá na vedomie

K     bodu č. 6/
Návrh rozpočtu ZŠ s     MŠ kráľa Svätopluka v     Šintave na r. 2016, rozpočet MŠ a     VSJ na rok 2016
          Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Finančná
komisia zasadala k rozpočtu a doporučuje  návrh rozpočtu ZŠ, MŠ, VSJ na r. 2016 schváliť.
Výsledok hlasovania: prítomných 7 za 3(Matušica, Lipovský, Polák) ,  proti 0 , zdržal sa 4 (Šimulčík,
Režnáková, Klokner, Holbíková/ rozpočet neschválený 
Diskusia:



- Šimulčík – dôležité dokumenty sa nemajú dostávať na poslednú chvíľu, ale týždeň dopredu.
- Režnáková – vyžiadali sme si doplňujúce údaje a neprišli.
- Holbíková –  doplňujúce údaje dodané pred zastupiteľstvom, nestihla som si ich preštudovať,
- Lipovský, Vedródyová – načo bola porada, finančná komisia zasadala 2 dni
- Vedródyová – keď sa neschválil rozpočet školy, už sa nemusí ani hlasovať za rozpočet obce, lebo
navzájom súvisia.

K     bodu č. 7/
Návrh rozpočtu obce na roky 2016-2018

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Finančná
komisia k rozpočtu zasadala a doporučuje návrh rozpočtu obce schváliť.
Diskusia k rozpočtu:
-Režnáková – som predseda stavebnej komisie a nevedela som o prestavbe bytu základnej školy na
dielne, starosta môže rozhodnúť o 5 tis. €. 
Starosta odpovedal  že prišlo nariadenie z ministerstva školstva a museli sme to urobiť.
-Matušica – malo to význam, je to pre deti ako stvorené, to čo sa tam vybudovalo, 
-Šimulčík – diskusia nie je o tom, že či je to dobré alebo zlé, len štatút obce §9, ktorý bol prijatý v r.
2012, hovorí, že od nás potrebujete súhlas, poslanci majú všetko schvaľovať. Mali ste si to nechať
schváliť, každú investíciu nad 5 tisíc eur.
Viacročný rozpočet na roky 2017-2018 sa mal zobrať na vedomie a Rozpočet na rok 2016 sa mal
schváliť.  Nehlasovalo  sa  z dôvodu,  že  neprešiel  školský  rozpočet  a  navzájom  súvisia,  ideme  do
provizória.

                                                        
K     bodu č. 8/
Schválenie platu starostu obce

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Prítomných
s textom na schválenie platu starostu obce oboznámil predseda finančnej komisie Lipovský.
Diskusia:
-Šimulčík – dávam jednu vec do pozornosti, týmto vlastne potvrdíme  plat starostu. Pozrime sa na rok
čo sme prežili:  dostali  sme dokumenty na schvaľovanie až pred rokovaním, v apríli  sme predložili
rokovací poriadok, 8 mesiacov sme nedostali odpoveď, bol porušovaný rokovací poriadok, porušovaný
štatút obce, neuskutočnené uznesenia obecného zastupiteľstva, či je opravená cesta, požiadali sme v
júni  plán  opráv,  nič  z  toho  sme  nedostali,  ja  osobne  na  základe  tých  37  tis.€,  neefektívne  a
nehospodárne využitých nemám to svedomie, aby som navyšoval plat starostu.
-starosta obce – vzhľadom na to, že som obviňovaný a pritom som jasne vysvetlil, že som prebral od
bývalého vedenia  všetku agendu na  nájomný  bytový  dom hotovú,  na  druhý  deň  od  nástupu  do
funkcie som podpisoval zmluvu.
-Holbíková – stanovisko a vysvetlenie treba tomu dať, ale treba to tam zdôvodniť.

Predsedajúci dal hlasovať, za text, ktorý prečítal predseda finančnej komisie, t.j. navýšenie o 20%.
Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Holbíková,  Matušica,  Polák,  Režnáková,
Šimulčík),  za  4  (Matušica,  Lipovský,  Polák,  Klokner)  zdržal  sa  2  (Šimulčík,  Holbíková),  proti
1(Režnáková)- návrh prešiel



Návrh p.Šimulčíka -  navrhuje s platnosťou od 1.1.2016 určiť plat  v rozsahu vo výške 1699,-€ brutto
Lipovský  –  nič  také nebolo  predložené,  finančná  komisia  zasadá zbytočne,  lebo niektorí  členovia
nerešpektujú to, čo sa dohodne.
Predsedajúci dal hlasovať za návrh p. Šimulčíka.
Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Holbíková,  Matušica,  Polák,  Režnáková,
Šimulčík), za 3, (Šimulčík, Režnáková, Matušica) zdržal sa 4(Lipovský, Holbíková, Klokner, Polák)- návrh
neprešiel

-Lipovský – oboznámil prítomných s platom hlavnej kontrolórky obce Márie Vedródyovej.

K     bodu č. 9/
Príloha  č.  1  k     VZN  obce  Šintava  o     výške  dotácie  na  osobné  a     prevádzkové  náklady  na  dieťa
materskej školy a     školského zariadenia v     zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Šintava

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. 
Nehlasovalo sa.

K     bodu č. 10/
Všeobecne záväzné nariadenie Obce Šintava č. 5/2015 zo dňa 10.12.2015 o     miestnych daniach

           Písomné vyhotovenie  k tomuto bodu obdržali  všetci  poslanci  a tvorí  prílohu zápisnice.
Podrobný  komentár  predniesol predseda  finančnej  komisie  a oboznámil  prítomných  s navýšením
daní. 
-Polák – návrh na daňové zvýhodnenie určitých občanov, ktorí držia psov. Oslobodenie od dane na 
jedného psa po dobu dvoch rokov pre:
-majiteľa psa s mikročípom alebo tetovaním,
-majiteľa sterilizovanej feny alebo vykastrovaného psa.
Predsedajúci dal hlasovať za návrh aj celkové znenie nariadenia.
Výsledok hlasovania:prítomných 7 (Klokner, Lipovský, Holbíková, Matušica, Polák, Režnáková, 
Šimulčík), za 7, zdržal sa 0, proti 0

K     bodu č. 11/
Všeobecne záväzné nariadenie Obce Šintava č. 6/2015 zo dňa 10.12.2015 ktorým sa mení a     dopĺňa
Všeobecne záväzné nariadenie obce Šintava č. 13/2012 o     miestnom poplatku za komunálne odpady
a     drobné stavebné odpady.

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Podrobný
komentár predniesol predseda finančnej komisie.
Výsledok hlasovania: 
prítomných 7 (Klokner, Lipovský, Holbíková, Matušica, Polák, Režnáková, Šimulčík), za 7, zdržal sa 0, 
proti 0

K     bodu č. 12/
Rôzne došlé žiadosti
Predsedajúci oboznámil prítomných s došlými žiadosťami:



- Z posledného zasadnutia  treba schváliť predaj pozemku p. Živnerovi a manželke Denise, 
Šintava č. 159, po rozprave bolo dohodnuté, že sa schvaľuje predaj pozemku v zmysle žiadosti 
žiadateľovi Ľubošovi Źivnerovi a manželke Denise, Šintava č. 159 po zaplatení dlhu na 
poplatku za stočné  v sume 342,95€, dlhu na poplatku za komunálny odpad a DSO v sume 
28,90 € a upraví si priestor pred rodinným domom – hlasovanie: jednomyseľne schválené,

- Z posledného zasadnutia treba schváliť predaj pozemku p. Martinovi Galbavému, Šintava č.
744 – po rozprave predaj schválený v zmysle §-u 9a, ods. 8, písm. e) zák. č. 138/1991 Zb.
o majetku  obcí  v znení  neskorších  predpisov,  prevod  nehnuteľného  majetku  uplatnením
výnimočného  postupu  ako  prípad  hodný  osobitného  zreteľa  –  novovytvorenej  parcely  č.
316/57  –  záhrada,  vo  výmere  62  m2,  ktorá  bola  odčlenená  geometrickým  plánom  č.
1161/2015 zo dňa 28.10.2015, od pôvodnej parcely č. 316/1 – zahrady, evidovanej Okresným
úradom v Galante, katastrálny odbor na katastrálnej mape ako parcela registra „C“, na LV č. 1,
v k.u.  Šintava,  za  cenu  10,-  €/m2  z dôvodu,  že  ide  o pozemok,  ktorý  sa  nachádza
v bezprostrednej blízkosti pozemkov vo vlastníctve žiadateľa, predávaný pozemok je priľahlý
pozemok  a súvisí  s pozemkom  kupujúceho  s podmienkou  spočívajúcou  v povinnosti
vybudovať  verejné  parkovisko  pre  autá  na  verejnom  priestranstve,  ktoré  vznikne  medzi
miestnou komunikáciou a jeho novou hranicou po odkúpení pozemku žiadateľovi:  Martinovi
Galbavému,  Šintava  č.  744.  Správny poplatok za  návrh na povolenie  vkladu vlastníckeho
práva  k nehnuteľnosti  do  katastra  nehnuteľností  uhradí  kupujúci  –  hlasovanie:
prítomní7(Klokner, Lipovský, Holbíková, Matušica, Polák, Režnáková, Šimulčík), za 6, (Klokner,
Holbíková, Matušica, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, za  zdržal sa 1 (Lipovský)

- Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku pre Šintavanku, o.z., Šintava č. 244 na dokúpenie 
hudobnej aparatúry v sume 516,- € - výsledok hlasovania – jednomyseľne schválené,

- Žiadosť o vyplatenie paušálnej odmeny na úpravu zovňajšku - ošatné pre účinkujúcich členov 
ZPOZ po 50,-€/osoba – po rozprave jednomyseľne schválené.

- Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2016 s poverením 
kontrolórky obce vykonaním kontrol podľa plánu práce. Výsledok hlasovania:  prítomní 
7(Klokner, Lipovský, Holbíková, Matušica,  Polák, Režnáková, Šimulčík), za 5, (Klokner, 
Lipovský, Holbíková, Matušica, Polák), proti 0, za  zdržal sa 2 (Šimulčík, Režnáková) 

K     bodu č. 13/
Interpelácia poslancov

     V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci:
 Slavomír Klokner – v akom stave je navrhovaný nový stavebný obvod na Dlhej ulici, chcel by

som otvoriť diskusiu ohľadne otvorenia nového stavebného obvodu za priemstavom,
 Polák – z akých peňazí sa budú stavať cesty
 starosta – bolo predložené na porade poslancov, že zastupiteľstvo sa zamyslí nad tým, že by sa

zobral úver na miestne komunikácie a bol predložený návrh zatiaľ sa ani jeden poslanec k
tomu nevyjadril, takže čakám, 

 Matušica – k tejto záležitosti si musíme samostatne sadnúť , navrhujem v priebehu januára,
aby si každý našiel čas na poradu poslancov, prosím aby obecný úrad pripravil dokumenty
k tejto záležitosti,

 Vedródyová  –  navrhuje  obchôdzku  všetkých  obecných  objektov,  treba  dať  termín,  kedy
budete mať čas.

 Šimulčík – treba zohnať dotáciu na cestu, 



 starosta - Dolná Streda dostala z úradu vlády na cesty,
 Klokner – na štátne cesty I a II. triedy treba dať žiadosť na VUC,
 Šimulčík – žiada o vypracovanie harmonogramu plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva,
 Starosta  –  osvedčil  sa   spôsob,  že  za  určí  deň  nasledujúceho  zasadnutia  na  práve

prebiehajúcom zasadnutí, ďalšie zasadnutie navrhuje na deň 22.2.2016.

K     bodu č. 14/
Diskusia
     V rámci diskusie vystúpili nasledovní občania:

 Tvarožková – už niekoľko krát som žiadala túto obec aby mi vyplnila výtlk pred vchodom do
areálu, prečo sa navyšoval poplatok za ubytovanie o 5 centov, bolo prijaté uznesenie, že sa
bude opravovať športová cesta,

 Kloknerová – požiadavka na opravu miestnej komunikácie ul. Stará Nitrianska,  máme zničenú
cestu, keď je dážď tak je problém, lebo máme zakopaný kanál. 

 Turoň – požiadavka na zasypanie výtlkov na ul. Nové domy, veľmi zničená cesta, 
 Režnáková – ako budeme v obci riešiť  dym s komínov, čo ľudia spaľujú odpady, či budeme

konkrétne upozorňovať, alebo ako to budeme riešiť.
 Klokner – riešiť v zmysle občianskeho zákonníka, kde nikomu nie je dovolené obťažovať  na

mieru obvyklú suseda, treba to dať na súd, obec nemá takú právomoc.
 Jurčaga – pred chvíľou sme počuli p. starostu, ako odpovedal na otázky p. Šimulčíka týkajúce

sa kontroly NKU, sa slušne vykrúcal a tvrdil tu veci, čo nie sú pravdivé, a začnem, že obec
nepredložila ku kontrole NKU výberové konanie, projektovú dokumentáciu so …. veľmi by ma
zaujímalo akým spôsobom sa obec vysporiada s tým, že stanovila odpisy na 21 rokov a nie 30
rokov, k ostatným veciam sa vyjadrím neskôr,

 Lancová – sa informovala, že torzo basketbalového koša je osadené pri rodine Maďarových,
čo  s tým obec plánuje robiť, navozená hlina roky, 

 Starosta - bol návrh že sa urobí ihrisko  alebo park, zatiaľ sa to nezrealizovalo, do budúcnosti
môžeme uvažovať nad tým, že by sme to zveľadili,

 Majko – povedal, že sa pýtal  na veci, ktoré sa týkajú vecí verejných, vypovedal som na polícii,
vzhľadom na to ako sa správate k veciam verejným neprestanem sem chodiť a budem sem
chodiť ďalej.

 Bavúz – reagoval na diskusný príspevok Majku - mali by ste sa hanbiť,
 Klokner – obec mala urobiť verejné obstarávanie na miestne komunikácie,
 Polák – ja som dal vypracovať cenové ponuky, 
 Režnáková – schválilo obecné zastupiteľstvo prerábku materskej školy?  

Na diskusné príspevky odpovedal starosta obce.

K     bodu č. 15/
Záver
     Záverom starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil.

Zapísala: Dobišová Miroslav   H o l i č k a, starosta obce




